
台大外文系通訊

第四期 九十一年二月一日

DFLL Newsletter

No.4 2002.2.1

發行人: 廖咸浩 (Hsien-hao Liao)
主 編: 唐格理 (Kirill Thompson)

Past Events

- 一月一日 黃宗慧教授接任《中外文學》總編輯。
Prof. Tsung-huei Huang assumes the post of the editor-in-chief of *Chung-Wai Literary Monthly*.
- 一月二日 九十學年度第一學期第二次系務大會
DFLL's Second General Meeting of Academic Year 2001-2002
- 一月十一日 《中外文學》十二月號出刊日。
The December issue of *Chung-Wai Literary Monthly* released.
- 一月十八日 《中外文學》一月號出刊日。
The January issue of *Chung-Wai Literary Monthly* released.
- 一月卅一日 系刊 *Studies in Language and Literature* 第十一期截稿日期九十一年一月三十一日。
Deadline for manuscript submissions to *Studies in Language and Literature* No.11 is January 31, 2002.

Future Events

- 二月四日 (一) 國科會補助九十一年度專題研究計畫，申請資料請於九十一年二月四日前送交系辦公室，以利彙整送院。請有意申請的老師，至國科會網站 <http://www.nsc.gov.tw/> 參閱相關資訊。
The deadline for application for the 2002 National Science Council Research Project is February 4, 2002. For detailed information, please go to <http://www.nsc.gov.tw/>.
- 二月八日 (五) 《中外文學》二月號出刊日。二月號推出「2002 情詩展」，收錄尹玲、李宗榮、胡錦媛、唐捐、許悔之、陳黎、陳義芝、曾珍珍、焦桐、零雨、廖咸浩、詹澈、劉克襄、鍾玲、顏艾琳、簡政珍、鯨向海、羅智成的詩作。附輯為「災難、創傷與記憶」(下)，收錄陳淑卿、黃心雅、阮秀莉、王寶祥、黃錦樹、陳音頤、林伯欣、賀淑瑋等人的第二十五屆全國比較

文學會議論文。

The scheduled release date of the February issue of *Chung-Wai Literary Monthly*. This issue features a special section entitled “A Garland of Love Poems, 2002”, in which renowned Taiwanese poets present their most recent works on love. This issue also includes the papers delivered at the 25th Conference of the Comparative Literature Association of the R.O.C.

二月廿日 (三)

系史初稿預定於寒假結束前完成。

Draft of Department History to be finished by the end of winter vacation.

本系誠徵專兼任教師數名截止日期。

Deadline for application submissions for teaching positions in the Department is February 20, 2002.

三月七日 (四)

「文化百寶箱」(Cultural Treasure Box):

Speaker: Pao-hsian Wang (王寶祥)

Topic: Collection recollected: From Walter Benjamin's Collector to My 25 Recordings of Richard Strauss' Vier letzte Lieder (蒐奇錄/歧路：從班雅明的收藏家到我 25 個【最後四首歌】版本)

Time: 12:00~1:00 pm.

Venue: Audio-Visual Educational Center Room 305